
 

  

 

 

Näringslivsråd 220207 
 

Plats: Digitalt via teams (länk i bokning) 
Tid: 17:00-19:00  
 
Närvarande; Alisia Johansson, Christina Jacobsson, Christoffer Odelius, Eddie 
Prins, Gunbritt Reteike, Ingrid Lindkvist, jan Erik Aronsson, Johan Svensson, 
Kristina Jacobsson, Linda Calderon, Maria Weber Niklas Blom, Patrik Jatko, Per 
Edensvärd, Stefan Leijon, Thore Johansson, Ulrica Sundén Berger. 
 

1. Välkomna till mötet 
Jill hälsade välkommen till mötet.  

 
2. Hållbar platsutveckling: 

a. Trygg miljö 
Vänersborgs kommuns säkerhetssamordnare Per Edensvärd 
deltog och berättade om BRÅ:s arbete, trygghetsanalys, med-
borgarlöfte och framtida samverkansformer med näringslivet.  
Tankar att göra framåt:  
-Årlig uppföljning av nulägesanlys av brottslighet mot företag 
-Skapa en kontaktgrupp ur näringslivsrådet som har ett särskilt 
fokus mot brottsförebyggande arbete, tillsammans med grup-
pen Trygg miljö.  
-Företagssamverkan (likt grannsamverkan). Hur arbetar re-
spektive näringslivsorganisation i näringslivet med sina med-
lemmar om att stärka samverkan bland sina medlemmar/om-
råde.  
  

b. Etableringsguide och checklista 
Arbetet med en etableringsguide är i gång, och den riktar sig 
genom projektet, till centrum. Ingrid gick igenom innehållet 
och om det kom önskemål om att göra liknande guider för 
flera verksamhetsområden – något som Näringslivsavdel-
ningen gärna ser framåt.  
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En checklista för fastighetsägare har tagits fram, för att stötta 
fastighetsägare i att få seriösa etableringar i sina lokaler. 
Checklistan utgår från Fastighetsägarnas lista, som också är 
samverkanspart i projektet, men har vidareutvecklats utefter 
projektets inriktning.  
 
Hållbara transporter  
Presentation om hur långt projektet kommit inom Hållbara 
transporter, enkät är utskickad till företagen kring transporter 
i centrum. Djupintervjuer med transportbolag är också i gång. 
Vilka ”enkla” lösningar kan vi hitta, såsom förtydliga skyltning.  
 

3. Kunskapsförbundet – samverkan med näringslivet och behov av 
kompetensförsörjning 
Förbundsstrateg Jan Erik Aronsson berättade hur Kunskapsförbundet 
är en del i att stödja näringslivets behov av kompetensförsörjning. Ut-
över den gymnasiala utbildningen som Kunskapsförbundet anordnar 
på Birger Sjöberg-, Nils Ericsson- och Magnus Åbergsgymnasiet (ca 
3 000 elever) så har Kunskapsförbundet ca 4000 personer per år, in-
skrivna inom vuxenutbildningen. 
Jan Erik berättade och vuxenutbildningen och de möjligheter som 
Kunskapsförbundet kan ge näringslivet i långsiktiga utbildningar till 
skräddarsydda kortare utbildningar utefter det lokala arbetskraftsbe-
hovet. Input från näringen/branschen är viktigt för att få till sig beho-
ven, och att företagen bidrar med att erbjuda praktikplatser. Det finns 
en god möjlighet att påverka och möjlighet att delta i utformningen av 
utbildningarna. 
 

4. Laget runt 
Laget runt genomfördes, och specifika frågor som lyftes fram som 
Näringslivsavdelningen tar vidare var, vilka investeringar planerar 
Vänersborgs kommun framåt? Hur kan näringslivet involveras i god 
tid innan för att få synergier? 
 
Arbetsförmedlingen 
Vänersborg, december  
16–64 år 9,0% - 1,4%   mot 2021 
18–24 år 13,4% - 2,5% mot 2021 
171 annonser att söka i VBG totalt 567 tjänster så stor efterfrågan på 
arbetskraft från samtliga branscher.  
DUA arbetet fortsätter och är förlängt.  
Reformeringen fortsätter och vi jobbar mycket nu med det reglerings-
brev som är för året tex med att öka den lokala närvaron vad det inne-
bär och blir för vårt område. 
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Brålanda Företagarförening 
Infrastrukturfrågor på bordet, bjudit in politiken för samtal, planerad 
dag för tjänstepersoner från Vänersborgs kommun kring planera, te-
madag för Politiken med debatt med invånare.  
 
Fastighetsägarna  
(Lämnade motet tidigare) 
 
Forum Vänersborg 
Platsutvecklingsprojektet. Restaurangnätverk, restaurangdagar, cent-
rumhandlarna, presentkorten har gjort gott. 
 
Företagarna 
Årets företagare och årets unga företagare utses nu. Hjälp till att dela 
länken. Årsmöte på gång. Kompetensförsörjning fokusområde för or-
ganisationen, initiativ taget med möte med Kunskapsförbundet och 
arbetsförmedlingen för praktikplatser m.m. Hållbart företagande, 
kompetensförsörjning, brott mot företag, minska regelbördan, 4 av 5 
jobb inom småföretag – viktigaste frågan inför valår.  
 
Kunskapsförbundet 
Utbildningsplatser som behöver omsättas, så all samverkan som går 
att få till är välkommet. Både ny utbildning med också utbildning 
inom befintlig personal. Fler utbildningsplatser för personer med 
bristfälliga språkkunskaper. Få personer anställningsbara.  
 
LRF 
Årsmötestider, problematik med höga priser för insatsvaror (foder, 
handelsvaror, diesel m.m.) tufft för branschen nu.   
 
Trestad företagarförening 
Många företag växer, går bra, nya etableringar och det ger energi på 
plats.  Ny biogastankstation, 8 laddstolpar finns på plats. 2 padelföre-
tag etablerade.  
 
Visit 
Besöksnäringsmöte den 24 februari.  
Drabbade av skadegörelse,  
28 mars, flygplatsen öppnar upp. Viktigt för besöksnäringen.  
 
Vänersborgsföretagen 
Det går bra, förvisso komponentsbrist. 
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Vänersborgs kommun – Näringslivsavdelningen 
Aqua Blå, lokalproducerat och hållbart.  
Näringslivsdag under Aqua Blå 
Platsvarumärket.  
FrukostForum 
Livsmedelsupphandling för lokala producenter, vi kikar på denna 

 
5. Övriga anmälda punkter 

 
6. Möten 2022 

7 mars – politiskt forum 
4 april – arbetsmöte  
2 maj – politiskt forum  
 

7. Tack för idag! 
 
 
 
 


